
Zápis ze schůze Oblastního výboru ČB-SeČ, která se konala dne 6.11. 2014 v Děčíně 

       Přítomni: David Matuška, Otakar Beneš, Jakub Důra – členové OV 

                       Jan Šedivý – sekretář 

 

1. diskuze ke svolání VH, datu a programu. 

2. Projednání nových forem klubových příspěvků, ev. zakotvení ve statutu.  

3. Byl prodiskutován dokument „ Projekt optimalizace Systému Talentované Mládeže“. 

Předseda napíše otevřený dopis určený VV ĆBF, který bude zaslán i ostatním oblastem. 

Dokument neprošel žádným připomínkovým řízením, ač by si to jeho závažnost určitě 

vyžadovala.   

4. OV nemá námitku k návrhu STK na úpravu postihu za technickou nepřipravenost měření 14 

vteřin. Časově se doba povinnosti nastavitelnosti 14ti vteřin během hry se posouvá na 

1.12.2014 a udělené sankce se ruší.      

5. OV projednal výklad čl. RS. 1.12.5. ve věci vetování rozhodčích a dospěl k závěru, že 

současné znění nevylučuje možnost, vetovat rozhodčí i v průběhu sezóny 2014/15. Kluby 

mohou uplatnit své veto písemnou formou u předsedy VV ČABR-SeČ. Předseda STK 

připraví pro RS 2015/16 konkrétnější znění tohoto článku. 

6. Sekretář vyzve kluby, aby v diskusním fóru na VH se vyjádřily k uspořádání soutěží ve všech 

kategoriích, a to především v kategoriích žákovských. 

7. Sekretář je pověřen vyzvat kluby ke kontrole funkčnosti webových stránek ze strany klubů a 

ve spolupráci s Otakarem Benešem, členem OV, pověřeným jednat s fi LERIS, zajistit vše 

potřebné k odstranění případných nedostatků. 

8. OV schválil DPP pro členy STK dle návrhu předsedy. 

v Děčíně 6.11.2014                                                                                  zapsal: Jan Šedivý 

 


